

File under:
Africa



ARC Music
 **LC 05111**
EUCD 2642

A lively and captivating album, played by Ethiopian and Italian musicians lead by Ethiopian writer and performer Gabriella Ghermandi. The project takes as their symbol Emperor Tewodros II (1818–1868) of Ethiopia, who was not of royal lineage but took the throne by sheer charisma and will power and united the country. With a mix of Ethiopian traditional and modern instruments the group presents a unique and interesting sound based on traditional Ethiopian pentatonic scales.

Ein schwungvolles und faszinierendes Album, gespielt von äthiopischen und italienischen Musikern, angeführt von der äthiopischen Autorin und Darstellerin Gabriella Ghermandi. Das Projekt hat den äthiopischen Kaiser Tewodros II (1818–1868) zum Symbol, der nicht von königlicher Abstammung war, sondern den Thron durch Charisma und Willenskraft gewann und das Land einte. Mit ihrer Mischung aus äthiopischen traditionellen und modernen Instrumenten präsentiert die Gruppe einen einzigartigen und interessanten Sound, basierend auf traditioneller äthiopischer Pentatonik.

1. **DINK HONA** - 0:51
2. **ATSE TEWODROS** - 6:06
3. **BE KIBIR** - 8:16
4. **CHE BELOW** - 6:07
5. **MIMIYE** - 5:25
6. **ATSE TEWODROS, PART 2** - 4:38
7. **HAGERE BETE** - 4:14
8. **TEW BELOW** - 5:22
9. **BE KIBIR, PART 2** - 3:41

All tracks composed and arranged by Gabriella Ghermandi | Licensed from Gabriella Ghermandi.
© & © 2016, ARC Music Productions Int. Ltd. - Product of United Kingdom - Manufactured in Austria
ARC Music Int., P.O. Box 111, East Grinstead, West Sussex RH19 4FZ, Great Britain
Tel: +44 (0)1342 328567 • Fax: +44 (0)1342 315958 • E-mail: info@arcmusic.co.uk
www.arcmusic.co.uk

